
 

 

 
 

Statenvragen  
Persbericht Haaren 
 
 

’s-Hertogenbosch,25 april 2017 
 
 
Geacht College, 
 
Met lichte verbazing hebben wij het Persbericht van 25 april gelezen over het voornemen van een 
onderzoek naar de bestuurskracht van de gemeente Haaren. Ook uit contacten die we hadden met 
Haaren vragen wij ons wel af wat nu precies het probleem is. 
 
Het werpt bij ons de volgende vragen op; 

 

1. Heeft de heer Augusteijn het een en ander niet al voortreffelijk in beeld gebracht? 
2. Wanneer moet het onderzoek naar de bestuurskracht van de gemeente Haaren zijn 

afgerond en welke opdracht heeft u daarvoor geformuleerd? 
3. U heeft aan gegeven dat u nog voor de zomer een raadpleging wil onder de bevolking van 

Haaren. Op welke wettelijke gronden wordt dat bepaald en heeft de gemeenteraad op 
basis van de uitslag van die raadpleging nog het recht op een eigen afweging in uw ogen? 

4. Klopt het dat u die raadpleging wil voor de zomer omdat anders de datum 1-1-2020 niet 
wordt gehaald? 

5. Vallen de kosten van die raadpleging onder de voorwaarden van de subsidiepot die u voor 
Bestuurlijke Veerkracht heeft ingericht? 

6. Waarom is de aangenomen motie van de Haarense raad waarin staat ingangsdatum 1-1-
2022 niet wenselijk? 

7. Hoe is in uw ogen algemeen de vrijheid van een gemeenteraad geregeld om te beslissen 
over haar eigen bestuurlijke toekomst? 

8. Wat is de feitelijke beleidsvrijheid van de gemeente Haaren om te beslissen over haar 
toekomst? 

9. U heeft het over een gebrekkige samenwerking met de andere 5 gemeenten. In Oisterwijk 
gaat de discussie onder ander over om de raadsverkiezingen uit te stellen tot 1-1-19. 
Oisterwijk betitelt dit als een wenselijke datum voor ingang splitsing. Is dat volgens u 
wenselijk en haalbaar? 

10. Uit welke voorbeelden kunnen wij zien dat Haaren gebrekkig samenwerkt met de 5 andere 
gemeenten?  

11. Zou het niet handiger zijn om alle partijen die iets moeten beslissen over de splitsing in een 
conferentie bij elkaar te zetten en gezamenlijk afspraken te maken?  Is dat niet praktischer 
dan een onderzoek?  
 
 

Met vriendelijke groeten, 
 
Jan Heijman,  
Lokaal Brabant 
 

  

 


